

## Chalet Honore

---

### Chalet Honore

---

Price	<b>USD 270 709</b> EUR 231 000 (listed)	Location	
For sale / For rent	For rent	Rates	EUR 231 000,00 (USD 270 708.90)
Max No of guests	38	Bedrooms	18
Type	House / Villa / Chalet	Bathrooms	18
Pricing period	Per Month	Fitness	No
Countryside / Rural	No	Garage	No
Ocean / Beachfront	No	Guest house	No
Lakefront	No	Hammam	Yes
Urban	No	Helipad	No
Wine Country	No	Lift	No
Equestrian	No	Pool	No
Golf	No	Sauna	Yes
Winter sports	No	Staff quarters	No
Boating / Yachting	No	Tennis court	No
Close to Airport	No	Wine cellar	No

### Description

---

This unique compound of nine individual chalets roosted itself on a south-facing hill facing Chamonix Valley and Mont Blanc suggestive peak. It enjoys sunshine all day and an enchanting surrounding, with forest and its clearings, soon to be completed with a romantic nest on the tree, a natural pond and an open terrace with views. The alpine wood and the antique furniture of 17th and 18th centuries give to the place a one of a kind magic atmosphere.

The 9 chalets are located in close proximity one to another and can accommodate up to 36 persons in 18 double bedrooms. They have a professional kitchen that can serve up to 12/14 people sitting around the 17th century farm table inside the cosiest dining room you could imagine. All of the chalets provides its guests with privacy and have an outdoor spa (water 38°) with views over Mont-

Blanc, and provide their guests access to the hammam and home cinema while maintaining their privacy.

Diese einzigartige Anlage aus neun einzelnen Chalets stand auf einem nach Süden ausgerichteten Hügel mit Blick auf das Chamonix-Tal und den beeindruckenden Mont Blanc. Es genießt den ganzen Tag über Sonnenschein und eine bezaubernde Umgebung mit Wald und Lichtungen, die bald mit einem romantischen Baumnest, einem natürlichen Teich und einer offenen Terrasse mit Aussicht abgeschlossen werden soll. Das alpine Holz und die antiken Möbel des 17. und 18. Jahrhunderts verleihen dem Ort eine einzigartige magische Atmosphäre.

Die 9 Chalets befinden sich in unmittelbarer Nähe und bieten Platz für bis zu 36 Personen in 18 Doppelzimmern. Sie verfügen über eine professionelle Küche, die Platz für 12 bis 14 Personen bietet, die um den Bauertisch aus dem 17. Jahrhundert im gemütlichsten Speisesaal sitzen, den Sie sich vorstellen können. Alle Chalets bieten den Gästen Privatsphäre und verfügen über einen Whirlpool im Freien (38 ° Wasser) mit Blick auf den Mont-Blanc. Sie bieten den Gästen Zugang zum Hamam und zum Heimkino, während sie ihre Privatsphäre bewahren.

## True Luxury Villas

**Title** Mr

**First name** Robert

R.

**Last name** Rhein

Stahlwiete 19A

22761Hamburg

Germany

**Mobile phone** +49-1759693686

<https://trueluxuryvillas.com/>

---

<https://www.classicdriver.com/en/real-estate/chalet-honore>

© Classic Driver. All rights reserved.